For A Dry Frog & Sole

DRY

FEET

The new natural formula for Cavalor® Dry Feet is based on prebiotics and probiotics to provide the sole and frog with good, protective microflora for the active suppression of pathogens. This product is used worldwide by veterinarians, farriers, grooms and riders to treat soft areas of the hoof.

Cavalor® 新配方 Dryfeet 基于益生元和益生菌,可为马的蹄底和蹄叉提供良好的保护性菌群,以有效抑制病原体。该产品在全球范围,得到兽医,订蹄师,专业骑手的认可。

新 配方

EFFECTIVE NATURAL

CAVALOR®
DRY FEET 马蹄干燥喷雾

DESCRIPTION 描述
Clear liquid 透明液体

INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明
针对敏感蹄底和蹄叉,每天清
洁蹄部两次。针对预防性健康的蹄底和蹄叉,每周用两次。
警告:仅外用。

STORAGE 储存
Keep out of reach of children. 远离儿童

No hoof, no horse 无蹄则无马

Thrush is a common bacterial infection of the hoof that affects the frog. Horses with deep grooves and narrow heels are at a higher risk of thrush. Even if you keep your horse's surroundings as clean as possible, pathogens will always remain. Horses often stand in stalls containing manure or in wet, muddy paddocks.

鹅口疮是蹄部的常见细菌感染,会影响蹄叉的健康。针对蹄底凹槽较深且脚跟较窄的马,感染的风险较高。即使您尽力保持马匹的周围环境清洁,病菌也会始终存在。因为马经常站在马房里,不免有粪便,或者潮湿的垫料,或者泥泞放牧场。



These are ideal conditions for anaerobic bacteria to survive in the hooves and cause damage there. Once the tissue becomes damaged, these bacteria may even penetrate to the sensitive areas of the hoof under the frog and lame the horse.

马日常生活的环境是厌氧细菌在蹄部存活并伤害蹄部组织的理想条件。一旦组织受损,这些细菌甚至可能会渗透到蹄叉下面的蹄的敏感区域,导致马匹跛行。

The new Cavalor ® Dry Feet formula is 100% natural and contains a combination of good bacteria (probiotics) and inulin (prebiotics). Inulin promotes the activity of the probiotics in the product as well as the good microorganisms already present on the hoof. These colonise the entire surface of the hoof, actively displacing any bad bacteria that can cause issues such as thrush.

本产品新配方采用 100% 天然配方,富含益生元和菊粉(益生菌),菊粉可以有效促进产品中益生元的功效,并加强蹄部有益细菌的微生物功效,通过提高蹄部自身菌群的防御功能,消灭掉蹄部的各种坏细菌,比如鹅口疮。

The new Cavalor® Dry Feet formula was tested extensively by people whose horses were afflicted by thrush, more than 98% of users see noticeable results after 10 days, around 60% of users see result less than 5 days. 89% of users found dry feet are more effective than the products they are currently using.

本产品经广大马主群针对烂蹄的马临床验证,对治疗鹅口疮非常有效。98%.以上的用户反馈在用了10天后效果显著,有60%的用户在使用5天内见效。89%的用户反馈本产品比他们先前用的产品功效更强。



CAVALOR®, WHEN THE RESULT COUNTS